

SI STONE INVEST

Route des Acacias 54 - 1227 CAROUGE

T. +41(0)22 342 47 17

info@stone-invest.ch - www.stone-invest.ch



CHÈNE-BOUGERIES

Villa pleine de charme

Nichée dans un écrin de verdure proche de toutes les commodités, cette spacieuse villa est construite sur 3 niveaux. Ses grands espaces de vie lumineux donnant accès au jardin, sa cuisine équipée, ses 6 chambres avec vue sur la nature, sa salle de cinéma et son espace hammam apporteront à ses occupants une qualité de vie exceptionnelle.

CHF 6'900'000.-**Villa full of charm**

Nestled in an outstanding green setting located close to all amenities, this spacious villa is built on 3 levels. With its large and bright living spaces, it gives access to the garden. As for its equipped kitchen, 6 bedrooms with nature views, cinema lounge and hammam, they will provide its occupants with an exceptional quality of life.

CHF 6,900,000

SI STONE INVEST

Route des Acacias 54 - 1227 CAROUGE

T. +41(0)22 342 47 17

info@stone-invest.ch - www.stone-invest.ch



GENÈVE

Rare à la vente

Au Coeur de la vieille ville avec vue sur la Cathédrale Saint-Pierre, superbe appartement traversant de 157 m² avec beaucoup de cachet. Il est composé d'une spacieuse pièce de vie avec hauts plafonds, poutres apparentes et cheminée Louis XIV, une cuisine équipée, un bureau, une salle de bains, 2 grandes chambres dont une suite avec salle de bains et dressing.

CHF 3'950'000.-**Rare property for sale**

In the heart of the old city with a view of Saint-Pierre Cathedral, this superb 157-m² apartment offers a dual aspect and lots of cachet. It consists of a spacious living room with high ceilings, exposed beams and a Louis XIV fireplace, an equipped kitchen, a study, a bathroom and 2 large bedrooms including a suite with a bathroom and dressing room

CHF 3,950,000